
میرزاپور، کارشناس فوتبال می گوید: دراگان 
اسکوچیچ کیفیت خود را نشان داده و کارش را 
بلد است که تیم ملی را به این نقطه رسانده است.

 قرعه جام جهانی 
ابراهیم میرزاپور درباره هم گروهی تیم ملی 
فوتبال ایران با انگلیس، آمریکا و برنده پلی آف 
اروپا )از میان تیم های ولز، اوکراین و اسکاتلند( 
و ارزیابی کارشناسان مختلف مبنی بر اینکه 
ایران در گروه خوبی قرار گرفته است اظهارکرد: 
تمام تیم هایی که به جام جهانی صعود کرده اند، 
از بهترین های قاره خود هستند که به این 
مرحله رسیده اند. در جام جهانی تیم راحت و 
آسانی نداریم. شاید یک تیم از نظر اسمی سابقه 
کمتری داشته باشند اما دلیل بر این نیست که 
ضعیف است و خیلی راحت می توان این تیم ها 
را شکست داد. او با اشاره به رقیبان ایران در 
جام جهانی ادامه داد: در مجموع نظرم این است 
که بازی با آمریکا و تیمی که از پلی آف می آید 
می تواند برای ما سرنوشت ساز باشد. بازی 
با انگلیس با توجه به کیفیت این تیم سخت 
خواهد بود. البته نه اینکه از قبل شکست خورده 
باشیم چون تیم های ایرانی جلوی تیم های 

بزرگ بهتر بازی می کنند.

 اولین دیدار 
میرزاپور درباره بازی با انگلیس در نخستین 
دیدار این مسابقات و اینکه به عنوان مربی 

ترجیح می داد با کدام تیم در اولین 
دیدار رو به رو شود، اظهارکرد: در 
۲۰۰۶ این تجربه را داشتم که هر چه 
از بازی ها گذشت، احساس کردم کار 
راحت تر بوده است. اسم جام جهانی 

برای هر کسی سنگین است. من 
هم برای اولین بار به جام جهانی 
می رفتم. هر چه می گذشت 
می دیدم چقدر کار ما راحت تر 
بود. در آخرین بازی دیدیم 
که اگر شرایط راحت تر بود و 
استرس نداشتیم، خیلی بهتر 
بازی می کردیم. بین انگلیس و 
دو تیم دیگر گروه مثل آمریکا، 
بازی  در  می دادم  ترجیح 
نخست با آمریکا بازی کنیم. 

اولین بازی در هر تورنمنت حساس ترین 
بازی است.

 فشار به تیم ملی 
این کارشناس فوتبال در پاسخ به این سوال 
که آیا ممکن است انتظارها و اظهارات مربیان 
و مدیران مبنی بر این که دنبال صعود از 
گروه هستند، مشکل آفرین شود؟ اظهارکرد: 
نباید این استرس و فشار را به مجموعه 
تیم ملی وارد کنیم. کادرفنی و مدیران 
تیم بیش تر از ما می خواهند صعود 
کنند. بگذاریم در این پنج، شش 
ماه کار خود را کنند. اردوهای 
آماده سازی به بازیکنان ما 

کمک می کند.
 لژیونرها 

میرزاپور به معضل و مشکل 
حضور  با  ارتباط  در  کنونی 
لژیونرها در تیم ملی اشاره کرد و 
گفت: من دو هفته ای به عنوان مربی 

دروازه بان ها کنار تیم بودم و تمام بازی ها، 
بازیکنان لژیونر ما که هشتاد درصد تیم بودند، 
دو روز قبل از بازی می آمدند و کادرفنی فرصتی 
نداشت. در این مدت زمان نمی توان تیم را آماده 
کرد. بعضی ها به کادرفنی ایراد می گرفتند چرا 
بازی تدارکاتی نداریم؟ امیدوارم در ماه های 
باقی مانده که فرصت وجود دارد، بتوانیم تیم را 
با برگزاری اردوها و دیدارهای مناسب از لحاظ 
هماهنگی تاکتیکی به شرایط ایده آلی برسیم.

 کادر فنی 
میرزاپور که امسال در مقطعی به علت 
مبتلاشدن مربی دروازه بان های تیم ملی به 
کرونا، دستیار اسکوچیچ بود، درباره باقی ماندن 
اسکوچیچ در تیم ملی تا جام جهانی و وجود 
برخی انتقادها گفت: همیشه انتقاد وجود 
دارد. بعضی ها دنبال این هستند که به تیم ملی 
و باشگاهی کمک کنند. بعضی ها هم شاید از 
روی غرض و منافع دیگر می گویند. منصفانه 
بگوییم او )اسکوچیچ( در دو سال توانسته نتایج 
خوبی کسب کند و این مساله نشان می دهد 
اسکوچیچ  مربی باکیفیتی است و کارش را 
خوب بلد است و توانست این تیم را به این 

نقطه برساند.

ابراهیم میرزاپور: 

»اسکوچیچ« کارش را بلد است 
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دیدگــــــاه
بضاعت کمتر فولاد، شرایط بهتر از سپاهان 

تیم سپاهان در گروه D لیگ قهرمانان آسیا با ثبت پیروزی 
۲ بر یک این تیم مقابل پاختاکور ازبکستان هنوز شان صعود 
دارد. با توجه به سرمایه گذاری که سپاهان انجام داده و 
بازیکنانی که این تیم جذب کرده است، به طور طبیعی 
انتظارات بیشتری از این تیم هم در آسیا و هم در لیگ 
می رفت. سپاهان گاهی عملکرد خوبی دارد، گاهی هم کمتر 
از حد انتظار ظاهر می شود. به طور مثال سپاهان بعداز زدن 
گل اول، بلافاصله گل مساوی را دریافت کرد، به نظرم یک 
تیم حرفه ای نباید به این راحتی گل بخورد. خط دفاعی 
سپاهان اشتباهاتی داشت که می توانست باعث بازنده شدن 
آنها شود. در دقیقه ۵ یک اشتباه انجام دادند و بازیکن حریف 
با دروازه بان ما تک به تک شد. در نهایت هم روی گل مساوی، 
بازیکن پاختاکور به راحتی توپ را سانتر کرد و گل به ثمر 
رسید. ضمن اینکه پیش از به ثمر رسیدن گل دوم سپاهان، 
تیم حریف یک بار به تیر دروازه ما کوبید. اینها اشتباهات 
نابخشودگی است که می تواند منجر به شکست یک تیم شود. 
به هر حال سپاهان شرایط سختی دارد و صعودش به اما و اگر 
گره خورده است. من کنار تیم نیستم، اما یکی از اشکالات 
اصلی این است که ترکیب سپاهان خیلی دچار تغییر می شود. 
داشتن بازیکن زیاد هم این مشکلات را دارد. با این وضعیت 
احساس امنیت بین بازیکنان از بین رفته است، چون هیچکس 
مطمئن نیست در بازی بعد فیکس خواهد بود یا خیر. شاید 
همین موضوع هم از نظر روانی باعث شده بازیکنان ثبات 
نداشته باشند. سپاهان در خط هافبک و مهاجم عملکرد خوبی 
دارد، اما در خط دفاع بسیار پرُ اشتباه است. باید کادرفنی 
روی این موضوع خیلی کار کند. پاختاکور تیمی بود که 
خیلی خوب پرس می کرد و روی اتفاقات فوتبالی به سپاهان 
باخت. در ۲۰ دقیقه آخر هم یک بازی فوق العاده خوب را 
شاهد بودیم. در خصوص عملکرد دیگر نماینده کشورمان باید 
گفت فولاد با بضاعت کمتر از سپاهان، از نظر روانی شرایط 
بهتری داشت و با تمام وجود بازی کرد. همین هم باعث شد تا 
در گروه شان اول شوند و به مرحله بعد برسند. در کل مسائل 
روحی و روانی در بازی های لیگ قهرمانان خیلی مهم است و 
تیم ها باید از این بابت آمادگی داشته باشند. این موضوع در 
تیم فولاد به خوبی دیده می شد. ضمن اینکه نکونام هم بازیکن 

بزرگی بوده و این موضوع را به تیمش تزریق کرده است. 

تسنیم: مسعود اقبالی کارشناس فوتبال کشورمان 
درباره شرایط تیم ملی فوتبال کشورمان برای حضور در 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر اظهارداشت: متاسفانه در شرایطی 
که می بینیم همه تیم ها در حال برنامه ریزی و زمان بندی 
بازی های تدارکاتی هستند تا در بهترین شرایط در جام جهانی 
حضور پیدا کنند ، فدراسیون فوتبال این فرصت طلایی را از 
دست می دهد و هیچ اتفاق جدیدی نیفتاده است. کارشناس 
فوتبال کشورمان با انتقاد از مسئولان فدراسیون فوتبال 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر بزرگ ترین مساله فدراسیون 
فوتبال موضوع میز و سمت است! اغلب اعضای هیات رئیسه 
و مجمع فدراسیون فوتبال به دنبال حفظ جایگاه خودشان 
هستند و حضور تیم ملی در جام جهانی و فراهم کردن شرایط 
خوب برای حضور قدرتمند در قطر به فراموشی سپرده شده 
است. متاسفانه کسی دنبال تدارک و برنامه ریزی برای انجام 
بازی های دوستانه با تیم های بزرگ نیست. وی ادامه داد: 
ما شاهد یک بی تدبیری درباره آماده سازی تیم ملی هستیم 
و با شرایطی که فدراسیون فوتبال دارد و هر روز صحبت از 
مشکلات مالی می کنند باید بگویم که نتیجه این شرایط و 

بی تدبیری ها سه شکست متوالی در جام جهانی خواهد بود. 

فوتبــالداخلــی

رسولکربکندی
کارشناس فوتبال 

سرمربیان پیشین ۲ تیم رئال مادرید و بارسلونا به تمجید از مهاجم 
کهکشانی ها پرداختند. برنامه تلویزیونی »تله.فوت« فرانسه با پخش 
مستندی درباره کریم بنزما مهاجم فرانسوی رئال، نظر اسطوره های 
فوتبال از جمله زین الدین زیدان و پــپ گواردیولا را در خصوص او 
جویا شده  است. این مهاجم 34 ســاله این فصل روی فرم و شکل 
خوبی اســت و در 4۰ بازی آمار 39 گل زده و 13 پاس گل را از خود 
برجای گذاشته است. زین الدین زیدان که سابقه مربیگری بنزما در 
رئال مادرید را دارد، گفت: تمرین و تماشــای کریم بنزما نه تنها در 

مســابقات، بلکه در تمرینات برای من افتخار بزرگی بود. کاری که 
او در حال حاضر انجام می دهد، شــگفت انگیز است. پپ گواردیولا 
سرمربی منچسترسیتی هم اظهارداشت: دوران حرفه ای کریم خود 
گویا همه چیز است. او بیش از 1۰ فصل می شود که برای رئال مادرید 
بازی می کند. وقتی مهاجمی این قدر طولانی در رئال مادرید بازی 
می کند، این بدین معناست که چیزی خاص در او وجود دارد. من 
واقعا تحت تاثیر کاری که بنزما در طــول دوران حرفه ای اش انجام 
داده، قرار گرفته ام. کلود ماکلله هافبک پیشــین تیم ملی فرانسه و 

رئال مادرید نیز درباره مهاجم فرانســوی کهکشانی ها گفت: بنزما 
می دانست چگونه از نظر روحی قوی باشــد، چون همیشه مقابل 
باشگاه های بزرگ در رقابت است. او استعداد بالایی دارد. کریستین 
کارمبئو هافبک پیشین تیم ملی فرانسه و رئال مادرید هم تاکیدکرد: 
بنزما فصل استثنایی را پشت سر می گذارد، او می خواهد همیشه در 
اوج باشد. کریم اســتعداد بالایی دارد و چیزی که ارائه می دهد مرا 
شگفت زده می کند. بنزما در این مستند درباره کاپیتانی رئال مادرید 
بیان کرد: بستن بازوبند کاپیتانی رئال مادرید به بازویم، به من انگیزه 
می دهد تا توان بیشتری را به کار ببندم. شما باید در زمین الگو باشید 
و این چیزی است که از جوانی دوست داشتم. بستن بازوبند کاپیتانی 

استثنایی است و به من هم انگیزه می دهد. 

تمجید ویژه »زیدان« و »گواردیولا« از »بنزما«

آرمان ملی: باشگاه پرسپولیس ظاهرا قرار نیست آرامش 
داشته باشد. مشکلات مالی این باشگاه به واسطه مدیران سابق 

به خصوص محمدحسن انصاری فرد روزبه روز بیشتر می شود. 
 استوکس

»بودیمیر« و »استوکس« ۲ بازیکني بودند که نحوه و مبلغ 
قرارداد این ۲ بازیکن هنوز جاي ابهام دارد. »بودیمیر« فقط 
8۰ روز در ایران بود و تنها ۲ گل به ثمر رساند. »استوکس« نیز 
مبلغ 1۵۰ هزار دلار قرارداد خود را دریافت کرد و دیگر به ایران 
نیامد! با جدایي ایرج عرب از پرسپولیس و حضور محمدحسن 
انصاري فرد، »بودیمیر« و »استوکس« شکایتي از این باشگاه 
به نزد کمیته تعیین وضعیت بازیکنان و مربیان فیفا به ثبت 
رساندند. باشگاه پرسپولیس به دنبال اعلام رای شکایت مهاجم 
ایرلندی و پرحاشیه اسبق تیم فوتبال این باشگاه، به پرداخت 
8۶ هزار دلار محکوم شد. آنتونی استوکس که در نیم فصل دوم 
لیگ نوزدهم و در زمان مدیرعاملی محمدحسن انصاری فرد، به 
پرسپولیس ملحق شده بود، پس از مدتی کوتاه حضور در این 
تیم، به دوبی رفت و دیگر هیچوقت به ایران بازنگشت و با طرح 
شکایت در فیفا، خواستار دریافت باقی مانده قراردادش شد. 
ایرنا در ادامه نوشت: در نهایت رای این مهاجم پرحاشیه صادر و 
باشگاه پرسپولیس به پرداخت 8۶ هزار دلار محکوم شد. با توجه 
به مشکلات شدید مالی، باشگاه پرسپولیس بی شک باردیگر 

برای تامین مبلغ مذکور، به دردسر خواهد افتاد. 
 رادو 

اواسط آذرماه سال گذشته »رادوشوویچ« دروازه بان کروات 
تیم پرسپولیس در حالی که مبلغ ۵۰ هزار یورو از پرسپولیس 
دریافت کرده بود، ایران را ترک کرد تا به کشورش برود. این در 
حالی است که او وعده خروج از کشور را داده بود و این را »مسیر 
بی بازگشت« می دانست اما با پرداخت بخشی از مطالباتش 
تصور می شد که از این تصمیم کوتاه بیاید. مجید صدری 

مدیرعامل پرسپولیس از »رادو« خواسته بود تا در ازای پرداخت 
مطالباتش، پاسپورت او را تحویل دهد که این موضوع نشان 
می دهد باشگاه پرسپولیس نگران خروج وی از کشور بود. باشگاه 
پرسپولیس به رادو وعده داد که در سه هفته آینده 1۵درصد از 
قراردادش را پرداخت می کند که البته اتفاقی رخ نداد. قرارداد 
رادوشویچ توسط محمدحسن انصاری فرد به مدت سه فصل 
دیگر تمدید شد و حالا همین تمدید قرارداد دردسرساز شده 
است. پرسپولیس در دوره شکوری و سمیعی سه بار به رادو برای 
تسویه حساب وعده داد که هیچیک عملی نشد و حالا همین 
خلف وعده سبب شده تا پرسپولیس در آستانه یک بحران مالی 
جدید قرار بگیرد. اوایل فروردین ماه سالجاری ایسنا نوشت: یک 
مقام مطلع در باشگاه پرسپولیس گفت که کمیته وضعیت فیفا 
با اعلام ثبت شکایت رادوشویچ، از باشگاه خواسته تا مدارک و 
مستندات و توضیحات خود درباره موارد مورد ادعای دروازه بان 
کروات را به این کمیته ارائه دهد. نکته جالب در این میان این 
است که در زمان حضور رادوشویچ در ایران، پرسپولیس معادل 
4۶ هزار یورو از مطالبات او را به صورت ریال به حساب یکی از 
نزدیکانش واریز و آن فرد هم 4۶ هزار یورو به صورت اسکناس 
در اختیار رادوشویچ قرار داد و در ادامه این دروازه بان بابت این 
پرداختی رسید باشگاه را امضا کرد، اما حالا روی این پول هم 
ادعا کرده که پرداخت نشده و پرسپولیس امضای او را روی 
رسید جعل کرده است. مطالبات رادوشویچ از پرسپولیس 
بابت قرارداد فصل جاری و دو فصل دیگر حدود 9۰۰ هزار یورو 

برآورد می شود. 
 شرط و شروط 

اما این جرائم همه نتایج حضور انصاری فرد در راس باشگاه 
پرسپولس نیست. شکایت کالدرون نیز به این موارد اضافه می شود. 
ایرنا به نقل از رسول پناه سرپرست وقت باشگاه پرسپولیس نوشت: 
انصاری فرد روز اول هم برای آرامش به تیم نیامده بود. او از همان 

ابتدا راه های مختلفی را امتحان کرد تا خود را به عنوان گزینه 
مدیرعاملی باشگاه مطرح کند. همان زمان هیات مدیره شروط خود 
را به او گفت. بحث بدهی ها و مسائل دیگر هم گفته شد. انصاری فرد 
قول داده بود تا همه این مشکلات را برطرف کنند اما از هفته پنجم 
به بعد بحث ناسازگاری با گابریل کالدرون پیش آمد و هر کاری کرد 
تا کالدرون را فراری دهد. شرط اصلی کالدرون هم برای بازگشت 

به پرسپولیس اخراج مدیر عامل بود. 
 واکنش باشگاه 

رضا درویش مدیر عامل باشگاه پرسپولیس در گفت وگو با ایلنا 
در خصوص اینکه در اظهارنظری عنوان کرده مدیران قبلی این 
باشگاه باید در دادگاه جوابگوی کارهای خود باشند، اظهارداشت: 
از من پرسیدند که بابت بدهی های مدیران قبلی از آنها شکایت 
نمی کنی من هم در جواب گفتم این مسائل به من ارتباطی ندارد 
و خود ارگان های نظارتی پیگیری می کنند. وی در خصوص 
اینکه این بدهی سنگین را چگونه پرداخت خواهد کرد عنوان 
کرد: چاره ای نداریم و خلاصه باید چاره ای برای آن انجام دهیم 
رقم بسیار سنگین است و اگر بخواهیم مجوز حرفه گری بگیریم 
اولین مبحثش این است که انضباط مالی داشته باشیم. ما برای 
مجوز حرفه ای سه ماه فرصت داریم و الان هم یک گارگروهی 
را گذاشته ایم که مسائل را پیگیری کند. درویش در خصوص 
بازگشت حامد لک و تمرینات پرسپولیس ادامه داد: با موافقت 
سرمربی تیم لک به تمرینات بازگشت و امیدوارم بتواند در ادامه 
بازی های لیگ به تیم کمک کند. مدیرعامل پرسپولیس در 
خصوص جدایی احتمالی سرلک از این تیم بیان داشت: سرلک 
چرا باید جدا شود؟ به ما اعلام کرده که آمادگی دارد تا قراردادش 
را با تیم تمدید کند مذاکراتی هم باهم داشته ایم. درویش در 
خصوص وضعیت تمدیدی های پرسپولیس نیز اظهارداشت: 
آقای گل محمدی اسامی مدنظرشان را به ما بدهد و ما به نوبت 
با آنها مذاکره و تمدید خواهیم کرد هواداران هم نگرانی از این 
بابت نداشته باشند. وی در خصوص آخرین شرایط شکایت 
رادوشویچ از پرسپولیس نیز خاطرنشان کرد: چندبار با یکدیگر 
مذاکره کرده اما به جوابی نرسیده ایم و به ایشان از پرسپولیس 
به این شکل شکایت می کند دیگر راهی برای مذاکره نگذاشته 
است او اگر می خواست مذاکره کند شکایت نمی کرد و با دو 
وکیل ایرانی هم صحبت هایی را انجام داده ایم تا در این پرونده به 
ما کمک کند دنبال هر راهی هستیم تا از حق پرسپولیس را در 
این پرونده دفاع کنیم. وی درباره اینکه چرا با بازیکنی یکسال 
قرارداد دارد اما دوباره با وی سه ساله تمدید می شود، گفت: این 
را باید از کسانی که چنین قراردادی را می بندند بپرسید. درویش 
درباره اینکه آیا همچنان به قهرمانی لیگ تلاش خواهند کرد یا 
خیر ادامه داد: ما تا روز آخر در کنار بازیکنان مان و کادرفنی و با 
حمایت هواداران برای رسیدن به عنوان قهرمانی تلاش می کنیم. 
مدیرعامل پرسپولیس درباره آینکه آیا برای حکم انضباطی 
گل محمدی اعتراض خواهند کرد یا خیر گفت: فردای همان روز 
به رای اعتراض کردیم و با توجه به استدلالی که داشیتم مطمئن 

هستیم که رای و جریمه کمتر خواهد شد. 

در روزها و هفته های گذشته شایعاتی 
در خصوص تغییر سرمربی تیم ملی فوتبال 
کشورمان مطرح شد. حمید درخشان کاپیتان 

سابق تیم ملی در این خصوص صحبت کرد. 
سرمربی  تغییر  بحث  مورد  در   

تیم ملی چه نظری دارید؟
 عده ای دوست دارند انتقاد بی پایه و اساس 
کنند. اعتماد به مارک ویلموتس که مربی 
به مراتب گرانقیمت تری نسبت به دراگان 
اسکوچیچ بود تیم ملی را در آستانه حذف 
در مرحله مقدماتی انتخابی قرار داده بود و با 
سرمربی کروات توانستیم به عنوان صدرنشین 
مرحله نهایی گزینشی با صعودی که نظیر 
آن در ادوار گذشته وجود نداشت مسافر 

جام جهانی ۲۰۲۲ قطر شویم.. 
مربی مشهورتری  با حضور   شما 

مخالف هستید؟
اگر قرار بود سرمربی نامدارتری هدایت 
تیم ملی را بر عهده می گرفت، همان زمان 
که سکان هدایت این تیم را به اسکوچیچ 
می سپردیم این اتفاق رخ می داد. هر فردی 
که بخواهد در این مقطع سرمربی شود نیاز به 
زمان دارد تا با شرایط فوتبال ایران آشنا شود. 
او ناچار می شود به نفراتی اعتماد کند که با آنها 
به جام جهانی صعود کردیم. از سویی دیگر 
فدراسیون فوتبال نمی تواند بیش از سه تا چهار 
بازی ملی برای تیم ملی تدارک ببیند و در این 
فرصت کوتاه سرمربی جایگزین نمی تواند به 
شناخت کافی از توانایی های ملی پوشان دست 
پیدا کند. از روی فیلم یا تمرینات هم به اندازه 
کافی شناخت حاصل نمی شود. پولی که قرار 
است صرف فسخ قرارداد اسکوچیچ و استخدام 
سرمربی جدید شود در راه انتخاب حریفان 
تدارکاتی خرج شود. البته حریفانی را انتخاب 
کنند که قدرت بیشتری از تیم اسکوچیچ 
داشته باشد و ضعف های تیم را مشخص کند تا 
نسبت به رفع ایرادها اقدام کنیم و آنها تبدیل 

به نقاط قوت شود. 
 در روزهای گذشته صحبت هایی 
در خصوص مقایسه دستمزد سرپرست 

فعلی و قبلی تیم ملی مطرح شده است! 
 متاسفانه حرف هایی مطرح می شود که 
اصلا به سود فوتبال ایران نیست. حضور در 
سمت های مختلف تیم های ملی به خصوص 
تیم ملی فوتبال که شهرت بیشتری به همراه 
دارد شغلی همیشگی نیست. فردی که حکمی 
می گیرد باید چمدانش در همه حال بسته 
باشد چون تغییرات در چنین سمت هایی 
است بسیار سریع رخ می دهد و با روی کار 
آمدن مدیر دیگری، افراد جدیدی منصوب 
می شوند. نباید به دنبال تخریب یکدیگر باشیم 
و بهتر است این باور وجود داشته باشد که هیچ 

جایگاهی همیشگی نیست. 

گفـــتوگـــو

 تیم ملی کشتی آزاد 
 قهرمان آسیا شد

ایسنا: تیم ملی کشتی آزاد ایران با کسب 3 
مدال طلا و یک نقره و شانس رسیدن به 3 طلا 
و یک برنز دیگر، به عنوان قهرمانی زودهنگام 
رقابت های آسیایی ۲۰۲۲ مغولستان رسید. 
تیم ملی کشتی آزاد ایران به عنوان نخست 
رقابت های قهرمانی ۲۰۲۲ آسیا دست یافت. 
آزادکاران ایران در ۵ وزن نخست این رقابت ها 
توسط رحمان عموزاد خلیلی در ۶۵، علی 
سوادکوهی در ۷9 و محمدحسین محمدیان 
در وزن 9۷ کیلوگرم به 3 مدال طلا رسیدند. 
ایران در ۵ وزن دوم این رقابت ها نیز تاکنون 
توسط داریوش حضرتقلی زاده به مدال نقره 
وزن ۶1 کیلوگرم رسیده است. به این ترتیب 
ایران به قهرمانی زودهنگام این رقابت ها 
رسید. پیش از این تیم ملی کشتی فرنگی ایران 

به عنوان نایب قهرمانی این رقابت ها رسید. 

خارجازمستطیلسبز

حمید درخشان: 
هر مربی به جز 

 »اسکوچیچ« 
نیاز به زمان دارد! 

خـــبر
پاسخ »نیمار«  به »هو« شدنش 

ستاره برزیلی تیم فوتبال پاری سن ژرمن 
به هوشدنش از سوی هواداران در شب ثبت 
دهمین قهرمانی تیمش در لوشامپیونه 
فوتبال  تیم  داد.  نشان  جالب  واکنشی 
پاری سن ژرمن با وجود تساوی یک - یک 
خانگی برابر لانس 1۰ نفره، قهرمانی اش 
در فصل جاری لوشامپیونه را در فاصله 4 
هفته به پایان رقابت ها مسجل کرد اما این 
قهرمانی برای شاگردان مائوریسیو پوچتینو 
چندان خاطره انگیز نبود چرا که اکثر آنها 
در طول بازی بارها و بارها از سوی هواداران 
حاضر در ورزشگاه پارک دو پرنس هو شدند. 
هواداران به خاطر عملکرد بد PSG در این 
بازی و ناکامی هایش در لیگ قهرمانان و 
جام حذفی فرانسه، واکنش نشان دادند که 
راضی نیستند. نیمار بیش از همه بازیکنان 
هو شد، در گفت و گو با شبکه ESPN آرژانتین 
به شیوه ای کنایه آمیز گفت: هو شدنم؟ آنها از 
هوکردن و سوت زدن برای من خسته خواهند 
شد، چون هنوز سه سال دیگر از قراردادم 
مانده است. بنابراین آنها دو راه بیشتر ندارند یا 
دست از هوکردن من بردارند یا اینکه به نفس 

بیشتری احتیاج پیدا خواهند کرد. 
 

سرخ های پایتخت آرامش ندارند! 

پس  لرزه های مدیریت »انصاری فرد« در  پرسپولیس 

      حادثه 
طبق اعلام سایت »الکره العراقیه«، عماد رضا، مهاجم 
سابق سپاهان و مربی تیم ملی فوتبال جوانان عراق، حین 
قایق سواری در کوفه قایق او دچار واژگونی می شود و او 
دچار شکستگی خفیف در ناحیه جمجمه اش شده و هم 

اکنون در بیمارستان بستری است.

           تمجید
توئیتر رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا بعداز  
درخشش ستاره ایرانی در بوندسلیگا به تمجید از او 
پرداخت و نوشت: آزمون در این بازی یک گل زد و یک پاس 
داد و بهترین بازیکن زمین شد. سردار آزمون عجب ورود 

باشکوهی به رقابت های بوندسلیگا داشت!

               خرید جدید 
مسئولان باشگاه تراکتور اقدام به جذب یک مدافع 
پرتغالی کردند. این بازیکن که به تازگی به اردوهای این 
تیم اضافه شده، در دیدار دوستانه تراکتور مقابل پیکان 
به میدان رفت. تیاگوفریرا سابقه بازی در تیم های پایه 

پورتو، لیگ بلژیک، رومانی و مجارستان را دارد.

ت
شــ

سنو
عک

 ستاره لهستانی تیم فوتبال بایرن مونیخ پس از کسب 
یک قهرمانی دیگر در بوندس لیگا به همراه باواریایی ها، به 
شایعه جدایی اش از این تیم دامن زد. با قطعی شدن قهرمانی 
بایرن مونیخ در این فصل از رقابت های بوندس لیگا و تشریفاتی 
شدن سه بازی باقیمانده این تیم در فصل جاری، روبرت 
لواندوفسکی سرانجام سکوت خود را درباره آینده اش و 
شایعاتی که راجع به جدایی وی از تیم مونیخی منتشر شده 
است، شکست. در خبرها آمده بود لواندوفسکی که فصل 
آینده آخرین فصل قراردادش با بایرن مونیخ است، در انتهای 
فصل جاری از باواریایی ها جدا می شود و احتمالا بارسلونا 
مقصد بعدی این بازیکن 33 ساله خواهد بود. ستاره لهستانی 
بایرن نیز بعد از قهرمانی تیمش حاضر به رد این موضوع نشد. 
لواندوفسکی در پایان بازی روز شنبه تیمش برابر بوروسیا 
دورتموند که با پیروزی 3 بر یک شاگردان یولیان ناگلسمان 
و گلزنی خود او همراه بود، درباره آینده اش گفت: به زودی 
اتفاقاتی خواهد افتاد. من چیزهایی را که در رسانه ها نوشته 
شده است، خوانده ام اما خودم به شخصه چیزی نشنیده ام. تنها 
چیزی که می دانم این است که به زودی قرار 
است که با مسئولان باشگاه جلسه ای داشته 
باشم، اما نمی دانم که در آن جلسه و بعد از آن، 
چه اتفاقی قرار است رخ دهد. باشگاه هنوز 
در مورد قرارداد و آینده ام با من صحبتی 
نداشته است. تا الان که هیچ اتفاق خاصی 
رخ نداده است. ستاره لهستانی در پاسخ به 
این سوال که آیا خودش تمایل دارد که 
یک فصل دیگر هم در مونیخ بماند، گفت: 
هر دو طرف باید این را بدانند. شرایطی 
که ما داریم، آسان نیست. لواندوفسکی 
در جواب پرسشی دیگر مبنی بر اینکه 
به نظر وی آیا باشگاه خواهان حفظ اوست 
یا نه، تاکیدکرد: این را باید از باشگاه 
بپرسید نه من. مهاجم سابق دورتموند در 
پایان از پاسخ به این سوال که آیا آخرین 
فصل قراردادش با بایرن مونیخ را هم در 
این تیم سپری می کند، خودداری و 

محل مصاحبه را ترک کرد. 

بیــنالمــلل


